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Pedagogická fakulta MU                                 Zápisy ze zasedání AS PdF MU – ak. r. 2019/2020  

Č. j.: MU-IS/76031/2020/1153642/PdF-1 

 

Zápis z 4. zasedání AS PdF MU  

ze dne úterý 3. března 2020  

(od 14:00, zasedací místnost děkanátu, Poříčí 7) 

 

Přítomni:     

Komora akademických pracovníků:   

doc. Mgr. Martin Adam, Ph.D.   

Mgr. Helena Durnová, Ph.D.    

Mgr. Iva Frýzová    

doc. Mgr. Petr Hala, Ph.D. et Ph.D.   

Mgr. et Mgr. Marek Lollok, Ph.D. 

doc. Mgr. Petr Najvar, Ph.D.  

PhDr. Hana Peloušková, Ph.D. 

Mgr. Marcela Poučová, Ph.D.    

RNDr. Hana Svobodová, Ph.D.  

Mgr. Jiří Šibor, Ph.D.  

Mgr. Jaroslav Vrbas, Ph.D.   

 

 

 

Studentská komora:     

Bc. Tereza Břicháčková 

Petr Dušek 

Bc. et Bc. Eliška Hegerová 

Mgr. Lucie Honzírková 

Mgr. Zuzana Szabó Lenhartová 

Bc. Petr Ostrý 

Terezie Otrubová 

Bc. Veronika Pšenáková 

Mgr. et Mgr. Markéta Sedláková 

Mgr. František Trapl 

Mgr. Ondřej Zabloudil Pechník 

 

 

(přítomno celkem 22 senátorek a senátorů)

 

Omluveni:  

Mgr. Martin Vrubel, Ph.D. 

 

Hosté: 

PhDr. David Kroča, Ph.D. – proděkan pro magisterské studium a záležitosti studentů 

doc. PhDr. Mgr. Simona Koryčánková, Ph.D. – proděkanka pro rozvoj a vnější vztahy 

Mgr. Zdeněk Janík, M.A., Ph.D. – proděkan pro internacionalizaci 

doc. Mgr. Tomáš Káňa, Ph.D. – proděkan pro bakalářské studium a PŘŘ 

Mgr. Bc. Daniela Němcová – tajemnice 

Mgr. Jan Šplíchal – vedoucí sekretariátu děkana 

Mgr. Martina Lužná – koordinátorka pro kvalitu 

doc. PhDr. Milena Šubrtová, Ph.D. – zástupkyně DSP Jazyková a literární komunikace 

prof. PhDr. Věra Janíková, Ph.D. – zástupkyně DSP Didaktika cizího jazyka 

Zapisovatel:  

Karel Doleček 
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Návrh programu zasedání senátu: 

1. Schválení programu zasedání 

2. Schválení zápisu z 3. zasedání AS PdF MU v akademickém roce 2019/2020 

3. Projednání návrhu přeměny doktorských studijních oborů na doktorské studijní programy 

1) DSP Jazyková a literární komunikace 

2) DSP Didaktika cizího jazyka 

3) DSP Didactics of Foreign Language 

4) DSP Fremdsprachendidaktik 

4. Volba nového člena/členky Ekonomické komise AS PdF MU 

5. Projednání Plánu investičních akcí a oprav na rok 2020 

6. Informace o výstavbě menzy PdF MU 

7. Různé  
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1) Schválení programu zasedání 

Předseda Akademického senátu PdF MU M. Adam uvítal přítomné senátory, senátorky a 

hosty a zahájil 4. zasedání AS PdF MU v akademickém roce 2019/2020. Jednání bylo 

zahájeno jako usnášení schopné v počtu 18 senátorů a senátorek. 

Předseda vyřídil omluvu děkana Němce z dnešního jednání. Informoval také, že senátoru 

Vykoukalovi skončil mandát úspěšným ukončením studia. Předseda oslovil dalšího 

náhradníka v pořadí dle výsledku voleb, studenta Petra Duška, který se mandátu ujal. 

Jako skrutátory pro dané zasedání navrhl předseda Adam senátorku Sedlákovou a senátorku 

Svobodovou, které s návrhem souhlasily, jiné návrhy nebyly podány.  

 

AS PdF MU schvaluje návrh na skrutátory 4. zasedání v akademickém roce 2019/2020: Mgr. 

et Mgr. Markéta Sedláková a RNDr. Hana Svobodová, Ph.D. 

Pro: 18, proti: 0, zdržel se: 0.  

 

Předseda Adam představil program jednání. Program byl v řádné lhůtě zaslán a umístěn na 

dokumentové úložiště. Nebyly vzneseny připomínky. 

 

Přichází senátorka Szabó Lenhartová, přítomno je 19 senátorů a senátorek. 

 

 

AS PdF MU schvaluje program 4. zasedání v akademickém roce 2019/2020 v předloženém 

znění. 

Pro: 19, proti: 0, zdržel se: 0. 

 

2) Schválení zápisu z 3. zasedání AS PdF MU v akademickém roce 2019/2020 
Předseda Adam: obdržel připomínku senátora Najvara, aby zápis důsledněji rozlišoval mezi 

proděkany Tomášem Janíkem a Zdeňkem Janíkem (užitím iniciály křestního jména). Sám 

předseda opravil ještě několik chyb věcných, všechny připomínky byly zapracovány před 

vyvěšením. Na místě nebyly další připomínky k zápisu předneseny.  

 

AS PdF MU schvaluje zápis z 3. zasedání AS PdF MU v akademickém roce 2019/2020. 

Pro: 19, proti: 0, zdržel se: 0. 

 

 

3) Projednání návrhu přeměny doktorských studijních oborů na doktorské studijní 

programy 

Předseda Adam: navazujeme na dřívější proměnu studijních programů. Jedna se o DSP 

Didaktika cizího jazyka ve třech jazykových mutacích a DSP Jazyková a literární 

komunikace. Senátoři měli k dispozici příslušné podklady včetně hodnotících zpráv. Předal 

slovo profesorce Janíkové, aby představila DSP Didaktika cizího jazyka.  

Profesorka Janíková: předkládají jeden studijní program ve třech jazykových mutacích, 

všechno vychází ze stejného obsahu Didaktiky cizího jazyka. Daří se zajistit dostatek 

personálu pro tyto tři oddělené mutace. Existuje ještě francouzská a ruská mutace, které ale 

nejsou dnes předmětem jednání.  

 

Přichází senátorka Frýzová, přítomno je 20 senátorů a senátorek. 
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Předseda Adam: zmínil by ještě úspěch v zavedení habilitačního řízení. 

Profesorka Janíková: ano, díky dlouhodobě dobrým výsledkům se nám jako prvním 

v republice podařilo získat akreditaci pro habilitační a profesorská řízení.  

Senátor Najvar: do jaké míry se daří získávat kvalitní uchazeče?  

Profesorka Janíková: neví spíše jak zatím rozpoznat kvalitního uchazeče. Vidí to spíše jako 

systém poskytování dostatečné podpory a komunikace s uchazeči a studenty. Ráda bude ale 

s ostatními programy sdílet jakékoliv know-how jak takového kvalitního uchazeče rozpoznat 

hned na začátku. 

Předseda Adam: v podkladech je záměr zapojování zahraničních odborníků do výuky a 

závěrečných zkoušek s implementací ihned; jakým způsobem to probíhá? 

Profesorka Janíková: snaží se to naplňovat především skrze rozmanité jednorázové semináře 

a workshopy.  

Proděkan T. Janík: tento program má už i některé dizertace psané v angličtině. To je 

příležitost zapojit zahraniční odborníky do závěrečných zkoušek.  

 

Hlasování o DSP je součástí Přílohy 1 zápisu. 

 

Docentka Šubrtová: jsou mnohem menší a mladší DSP, nemají ještě ani první absolventy. 

Ukazuje se, že program může být atraktivní svou specifičností, která spočívá v mezioborovosti 

– lingvistika a literární věda. Pokud ví, je v tomto program v ČR unikátní. Zároveň si tak 

nekonkurují s lingvistickými programy. Nejsou zaměřeni jen na češtinu a snaží se navazovat 

spolupráce s dalšími pracovišti. Nepředpokládají, že by počet studentů šel nad jednotky, staví 

spíše na individuální péči o studenty. V proměně nedošlo k žádným velkým koncepčním 

změnám, zeštíhlili oborovou radu a mají teď větší počet interních členů. 

Předseda Adam: oceňuje to oborové rozkročení. Jaké jsou vztahy s bohemistikou na FF?  

Docentka Šubrtová: vztahy jsou velmi korektní. Garantka jejich DSP je v naší oborové radě, 

komunikujeme i v rámci vhodnosti kandidátů a studentů, které máme.  

Senátor Najvar: dá se tomu rozumět tak, že se tento program více vzdaluje oblasti 

vzdělávání? 

Docentka Šubrtová: částečně ano, jsme akreditováni v oblasti filologie.  

Předseda Adam: v hodnotící zprávě máte zmíněno zaměření na aktuální společenskou 

potřebu. Co to znamená konkrétně? 

Docentka Šubrtová: pro nás to třeba znamená zaměření se na téma vzdělávání studentů 

s odlišným mateřským jazykem. Tato výzkumná témata i nabízíme zájemcům o doktorské 

studium.  

 

Hlasování o DSP je součástí Přílohy 1 zápisu. 

 

4) Volba nového člena/členky Ekonomické komise AS PdF MU 

Předseda Adam: společně s odchodem několika studentských senátorů se uvolnila místa 

v Ekonomické komisi. Od senátorky Durnové dostal návrh na nového člena Ekonomické 

komise, Petra Duška, od kterého dostal informaci, že kandidaturu přijímá. 

Senátorka Lenhartová: navrhuje Petra Ostrého. 

Senátor Ostrý: přijímá kandidaturu. 

Senátorka Hegerová: navrhla Zuzanu Szabó Lenhartovou 

Senátorka Lenhartová: přijímá kandidaturu. 

Předseda Adam: pořádal kandidáty o představení se. 

Senátorka Lenhartová: kandiduje z toho důvodu, aby studentští zástupci měli v komisi 

někoho, kdo je alespoň částečně zběhlý v problematice. Prošla v senátu školením o rozpočtu 

a zároveň řídí organizaci s vlastním velkým rozpočtem. 
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Senátor Dušek: z jaké je senátorka katedry? 

Senátorka Lenhartová: doktorské studium speciální pedagogiky.  

Senátor Dušek: je student třetího ročníku, studuje matematiku a fyziku. Je prezenčním 

studentem, protože nešlo dříve studovat tyto obory dálkově. Do komise by mohl přinést to, že 

rozumí stejnému jazyku čísel – matematice a excelovým tabulkám. Ve svém profesním životě 

působil ve firmě jako vedoucí výroby a prodeje, má tedy zkušenost s touto problematikou.  

Senátor Ostrý: byl pro kandidaturu osloven předsedou Ekonomické komise, Martinem 

Vrubelem, předpokládá bezproblémovou spolupráci. Rád by se o téma zajímal z pohledu 

studenta.  

Senátor Dušek: z jaké je senátor katedry? 

Senátor Ostrý: z katedry historie a katedry občanské výchovy.  

Senátor Lollok: vysvětlil proces volby. V případě shody hlasů mezi druhým a třetím místem 

by proběhlo druhé kolo.  

 

 

Volební komise vydala 20 hlasovacích lístků. 

Bylo odevzdáno 20 hlasovacích lístků a 20 jich bylo platných. 

 

Petr Dušek: 5 hlasů 

Petr Ostrý: 12 hlasů 

Zuzana Lenhartová: 16 hlasů 

 

AS PdF MU zvolil Mgr. Zuzanu Szabó Lenhartovou a Bc. Petra Ostrého za členy Ekonomické 

komise.  

 

Přichází senátor Pechník, přítomno je 21 senátorů a senátorek. 

 

5) Projednání Plánu investičních akcí a oprav na rok 2020 

Předseda Adam: jedná se o součást plánovaného ekonomického balíčku podkladů, který 

bude předkládán příště. Předal slovo tajemnici Němcové. 

Tajemnice Němcová: předkládají tento materiál předem tradičně, dnes především, aby 

projednali navýšené výdaje v této oblasti.  

 

Přichází senátorka Honzírková, přítomno je 22 senátorů a senátorek. 

 

Tajemnice Němcová: nárůst přinášejí především projekty ve spolupráci s rektorátem. První 

velkou částkou je projekt přístavby ateliéru pro KVV.  

Senátor Šibor: milion korun jen za projektovou dokumentaci? 

Tajemnice Němcová: ano, odvíjí se to od velikosti celkové zakázky, která je přes 30 milionů, 

soutěžil ji rektorát. Aktuálně se soutěží projekt pro menzu, ten s vámi také plánujeme 

projednat. Patří k tomu ještě autorský dozor a stavební dozor. Další položkou je projektová 

dokumentace úprav na Poříčí 31. Souvisí především s úpravami tělocvičny. Předpokládáme, 

že některé tyto náklady se protáhnou až do roku 2021, ale je potřeba je odsouhlasit už teď, 

protože to pro nás vytváří celkový závazek.  

Senátor Vrbas: pro kontext, na Pedagogické fakultě byly dvě tělocvičny, které byly určeny 

na dva různé typy pohybových aktivit. Protože měli možnost získat větší obnos peněz, snaží 
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se teď jít o něco nákladnější, ale kvalitnější variantou, která jim snad umožní mít tělocvičnu 

odpovídající veškerým moderním standardům.  

Tajemnice Němcová: třetí velký výdaj je projektová dokumentace k menze. Rektorát 

v posledních letech nastavil politiku, že tyto dokumentace platí fakulty. Také se tím snaží 

vedení fakulty vysvětlit, proč některé jiné investice nebudou uskutečněny. 

Senátor Dušek: jaká je domluva s architektem Palaščákem? 

Tajemnice Němcová: jednání probíhají, největší rizika vidí při zajištění potřebných povolení, 

kdy se stává, že na některém úřadu to nechávají ležet i rok.  

Senátor Dušek: co když to tam bude ležet rok a výzva, ze které čerpáme prostředky mezitím 

skončí v říjnu? 

Tajemnice Němcová: víme o tom, je to riziko, které neseme. Zároveň oni to tam nechávají 

ležet, ale ze zákona by neměli, takže v nejhorším na to začneme víc tlačit.  

Senátor Dušek: má architekt ve smlouvě zohledněny tyto lhůty a zajištěni potřebných 

povolení? 

Tajemnice Němcová: ano, má. 

Senátor Dušek: takže mu nemusíme zaplatit, když nedodrží lhůty? 

Tajemnice Němcová: ano, ta smlouva je velmi přísná vůči němu.   

Tajemnice Němcová: dalším větším výdajem je pořízení 9místného automobilu. Minulý rok 

se to nepodařilo dokončit, letos už by s tím neměl být problém. Bude k dispozici 

v rezervačním systémům všem katedrám. Dál se jedná o druhou fázi výstavby kavárny, už při 

výběru její lokality jsme v úvahu brali i dvorek. Chceme jej upravit, aby kavárna zasahovala 

i do exteriéru. Dále rekonstrukce stupaček a omítek, potřebujeme studii, abychom odůvodnili 

budoucí investici rektorátu. Zastaralý elektronický zabezpečovací systém, pracujeme na 

obnovení. Bude také probíhat úprava prostor vzduchotechnikou, aby se v nich dalo fungovat 

v letních měsících. Další menší investice jsou v podkladech. Tabulka obsahuje všechny 

požadavky, které katedry zaslaly, červeně jsou ty realizované. Není tam nákup dvou 

invalidních vozíků, ty budou hrazeny z projektů.  

Senátor Lollok: plánované sprchy jsou náhradou za sprchy ve zrušené tělocvičně? 

Tajemnice Němcová: ano, snažíme se podporovat i ježdění na kolech.  

 

AS PdF MU projednal Plán investičních akcí a oprav PdF MU pro rok 2020. 

Pro: 22, proti: 0, zdržel se: 0. 

 

Odchází senátor Šibor, přítomno je 21 senátorů a senátorek. 

 

6) Informace o výstavbě menzy PdF MU 

Předseda Adam: požádal tajemnici, aby informovala AS o vývoji v přípravě menzy.  

Tajemnice Němcová: 40 % hradí univerzita, 60 % hradí MŠMT z výzvy. Už probíhá příprava 

dokumentace. V září by mohli mít všechno schváleno. Jedná se o budovu Ypsilantiho. Budou 

se vařit minutky, jinak jídla budou dovážena z jiné menzy MU, celé zařízení bude pod správou 

SKM. (Představila nákresy, které jsou aktuálně k dispozici.) Stavba bude trvat asi rok. Plánuje 

se také výstavba propojit s mezipatrem, které by se na obědy zpřístupnilo menze. Čekají nás 

jednání s novým ředitelem SKM. 

Senátor Najvar: jaká se plánuje kapacita?  

Tajemnice Němcová: nemá tu kapacitu teď v hlavě, zašle požadovanou informaci.  

Senátor Pechník: víme, která menza nám bude připravovat jídla? 

Tajemnice Němcová: jednali jsme předběžně s Akademickou restaurací v bohunickém 

kampusu, ale reálně ještě vůbec nevíme.  

Senátorka Frýzová: z toho nákresu to vypadá, že to bude zasahovat i do dvora? Budeme 

k tomu moci mít nějaké připomínky? Používáme dvorek k výuce.  
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Tajemnice Němcová: přizveme vás k náhledu do té dokumentace. Architekt také pracuje 

s dalšími odborníky včetně krajinářky. Už je, ale ohledně změn o hodně věcech rozhodnuto.  

Předseda Adam: alespoň by bylo dobré setkat se a probrat to. 

Tajemnice Němcová: to by určitě šlo, žádné změny ohledně stávajících dřevin se také 

neplánují.  

Senátorka Peloušková: bude zachováno bistro Akáda v suterénu Poříčí 7/9? 

Tajemnice Němcová: zatím s tím počítáme, předpokládáme, že to jsou různé sortimenty a 

budou se doplňovat. 

 

AS PdF MU bere na vědomí informace o plánované výstavbě akademické menzy PdF MU. 

Pro: 21, proti: 0, zdržel se: 0. 

 

 

7) Různé 
Předseda Adam: předal slovo proděkanu Káňovi.  

Proděkan Káňa: oproti schválenému podkladu o přijímacím řízení přibylo studium 

v navazujícím magisterskému studiu – primární pedagogika a bylo vypsáno do přihlášek 

v tomto roce. Univerzita byla velmi úspěšná v kampani vůči zájemcům o studium, 

Pedagogická fakulta vůbec nejúspěšnější, máme nárůst přihlášek o 50 %. 

Předseda Adam: v Hradci Králové se na konci března bude konat další setkání akademických 

senátorů a senátorek Pedagogických fakult. Zatím projevili zájem senátoři Vrbas a Hala. Do 

dnešního večera je možné se ještě přihlásit.  

Senátor Najvar: (Informace ze zasedání AS MU) Naše zástupkyně v Ekonomické komisi AS 

MU, doktorka Lojdová, bude tuto komisi opouštět po vyjednáváních k letošnímu rozpočtu. 

Bylo by dobré nabídnout případně za PdF kandidáta. 

Senátorka Sedláková: byla oslovena kancléřem Kiššem do pracovní skupiny, která se má 

zabývat rolí univerzity ve společnosti a jak může univerzita pomoci druhým. Budou hledat 

způsoby, jak být výraznější institucí. Kdyby měl někdo nápady, ráda je přivítá.  

Senátor Dušek: jaké má vedení názory na uzavření fakulty s ohledem na šíření nákazy 

koronavirem? 

Proděkan T. Janík: toto je koordinováno z úrovně univerzity. Zatím platí jen doporučení 

rektora. 

Senátor Dušek: očividně jsme ale v situaci, kdy se taková věc může stát. Myslí se nějak na 

to, jaká by byla následná řešení? 

Proděkan T. Janík: v takové situaci by se asi hledala mimořádná opatření jako posouvání 

termínů a podobně.  

Senátorka Sedláková: v krizovém štábu univerzity je i zástupce SKAS MU, takže hlas 

studentů v tomto směru tam určitě bude zaznívat, pokud bude potřeba.  

Předseda Adam: je teoreticky možné, že naše další zasedání neproběhne 7. 4. 2020. Děje se 

to kvůli projednání rozpočtu, který je navázaný na rektorát. Zatím počítáme s původním 

datem, pokud se něco změní dáme vám co nejrychleji vědět, je na stole i varianta 

mimořádného zasedání.  

 

Další příspěvky k bodu Různé nebyly vzneseny.  

 

Předseda Adam poděkoval všem zúčastněným a ukončil zasedání. 

 

Příští zasedání senátu se bude pravděpodobně konat 7. 4. 2020 od 14.00 hodin v zasedací 

místnosti děkanátu PdF.  
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Zapsal: Karel Doleček, v Brně, dne 3. 3. 2020 

 

Schválil: doc. Mgr. Martin Adam, Ph.D., předseda AS PdF MU, v Brně, dne 23. 3. 2020 

 

 

 

 

doc. Mgr. Martin Adam, Ph.D.  

předseda AS PdF MU 
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Usnesení ze 4. zasedání AS PdF MU v akademickém roce 2019/2020 

 AS PdF MU schvaluje návrh na skrutátory 4. zasedání v akademickém roce 2019/2020: 

Mgr. et Mgr. Markéta Sedláková a RNDr. Hana Svobodová, Ph.D. 

 AS PdF MU schvaluje program 4. zasedání v akademickém roce 2019/2020 

v předloženém znění. 

 AS PdF MU schvaluje zápis z 3. zasedání AS PdF MU v akademickém roce 2019/2020. 

 AS PdF MU MU projednal návrh přeměny doktorského studijního programu Jazyková a 

literární komunikace a doporučuje jen ke schválení Vědecké radě Pedagogické fakulty 

MU. 

 AS PdF MU MU projednal návrh přeměny doktorského studijního programu Didaktika 

cizího jazyka a doporučuje jen ke schválení Vědecké radě Pedagogické fakulty MU. 

 AS PdF MU projednal návrh přeměny doktorského studijního programu Didactics of 

Foreign Language a doporučuje jen ke schválení Vědecké radě Pedagogické fakulty MU. 

 AS PdF MU projednal návrh přeměny doktorského studijního programu 

Fremdsprachendidaktik a doporučuje jen ke schválení Vědecké radě Pedagogické fakulty 

MU. 

 AS PdF MU zvolil Mgr. Zuzanu Szabó Lenhartovou a Bc. Petr Ostrého za členy 

Ekonomické komise. 

 AS PdF MU projednal Plán investičních akcí a oprav PdF MU pro rok 2020. 

 AS PdF MU bere na vědomí informace o plánované výstavbě akademické menzy PdF 

MU. 
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Příloha 1 - Projednávání návrhů přeměn studijních oborů na studijní programy 

 

  Název SP  Typ a forma SP Garant SP 

1 Jazyková a literární komunikace 

Doktorský, 
prezenční, 
kombinovaný doc. PhDr. Milena Šubrtová, Ph.D. 

2 Didaktika cizího jazyka 

Doktorský, 
prezenční, 
kombinovaný Prof. PhDr. Věra Janíková, Ph.D. 

3 Didactics of Foreign Language 

Doktorský, 
prezenční, 
kombinovaný Prof. PhDr. Věra Janíková, Ph.D. 

4 Fremdsprachendidaktik 

Doktorský, 
prezenční, 
kombinovaný Prof. PhDr. Věra Janíková, Ph.D. 

 

 

1. Jazyková a literární komunikace 

Akademický senát Pedagogické fakulty Masarykovy univerzity souhlasí s návrhem přeměny studijního 

oboru (Jazyková a literární komunikace, doktorský, prezenční, kombinovaný) na studijní program (Jazyková 

a literární komunikace, doktorský, prezenční, kombinovaný) předloženým dne 3. března 2020 děkanem 

Pedagogické fakulty Masarykovy univerzity a doporučuje jej Vědecké radě Pedagogické fakulty Masarykovy 

univerzity ke schválení. 

Akademický senát Pedagogické fakulty MU projednal návrh přeměny doktorského studijního 

programu Jazyková a literární komunikace a doporučuje jen ke schválení Vědecké radě 

Pedagogické fakulty MU. 

 

Pro: 19, proti: 0, zdržel se: 1. 

 

2. Didaktika cizího jazyka 

Akademický senát Pedagogické fakulty Masarykovy univerzity souhlasí s návrhem přeměny studijního 

oboru (Didaktika cizího jazyka, doktorský, prezenční, kombinovaný) na studijní program (Didaktika cizího 

jazyka, doktorský, prezenční, kombinovaný) předloženým dne 3. března 2020 děkanem Pedagogické fakulty 

Masarykovy univerzity a doporučuje jej Vědecké radě Pedagogické fakulty Masarykovy univerzity ke 

schválení. 

Akademický senát Pedagogické fakulty MU projednal návrh přeměny doktorského studijního 

programu Didaktika cizího jazyka a doporučuje jen ke schválení Vědecké radě Pedagogické fakulty 

MU. 

 

Pro: 19, proti: 0, zdržel se: 1. 

 

3. Didactics of Foreign Language 
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Akademický senát Pedagogické fakulty Masarykovy univerzity souhlasí s návrhem přeměny studijního 

oboru (Didactics of Foreign Language, doktorský, prezenční, kombinovaný) na studijní program (Didactics of 

Foreign Language, doktorský, prezenční, kombinovaný) předloženým dne 3. března 2020 děkanem 

Pedagogické fakulty Masarykovy univerzity a doporučuje jej Vědecké radě Pedagogické fakulty Masarykovy 

univerzity ke schválení. 

Akademický senát Pedagogické fakulty MU projednal návrh přeměny doktorského studijního 

programu Didactics of Foreign Language a doporučuje jen ke schválení Vědecké radě Pedagogické 

fakulty MU. 

 

Pro: 19, proti: 0, zdržel se: 1. 

 

4. Fremdsprachendidaktik 

Akademický senát Pedagogické fakulty Masarykovy univerzity souhlasí s návrhem přeměny studijního 

oboru (Fremdsprachendidaktik, doktorský, prezenční, kombinovaný) na studijní program 

(Fremdsprachendidaktik, doktorský, prezenční, kombinovaný) předloženým dne 3. března 2020 děkanem 

Pedagogické fakulty Masarykovy univerzity a doporučuje jej Vědecké radě Pedagogické fakulty Masarykovy 

univerzity ke schválení. 

Akademický senát Pedagogické fakulty MU projednal návrh přeměny doktorského studijního 

programu Fremdsprachendidaktik a doporučuje jen ke schválení Vědecké radě Pedagogické 

fakulty MU. 

 

Pro: 19, proti: 0, zdržel se: 1. 

 

 


